
Z Á P I S
z 12. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 12.2.2024

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př í tomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal Boudný, starosta
Jan Ehrenberger, č len ZM
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Adam Janek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM
Mgr. Elv íra Patáková, MBA, č lenka ZM
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr. Bc. Radomír Zemánek, č len ZM

Omluveni: Mgr. Vladimír Soukop, č len ZM

Nepř í tomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Ing. arch. Oksana Matyášová
Mgr. Věra Babicová, ředitelka ZŠ Komenského
Mgr. Bohuslav Fia la, tajemník MěÚ
Ing. Petr Lokaj,  vedoucí odboru správy majetku, invest ic a rozvoje
Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička, vedoucí odboru kanc.
tajemníka a ž ivnost. úřad
Mgr. Magdaléna Salačová, právnička města
Bc. Klára Vránová, vedoucí f inančního odboru
Petr Zvonek, ředitel  TSMS

Předsedaj íc í: Bc. Michal Boudný, starosta

Ověřovatelé: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Adam Janek, č len ZM



Návrhová komise: Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Bc. Radomír Zemánek, č len ZM

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 12. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý  průběh  12.  zasedání  zastupitelstva  města.  Konstatoval,  že  je  přítomno  13  zastupitelů  a
zastupitelstvo  města  je  tedy  usnášeníschopné.  Omluvil  z  celého  dnešního  zasedání  pana  Mgr.
Vladimíra Soukopa a paní ředitelku Zámku Slavkov - Austerlitz paní Mgr. Evu Kellner Fialovou. Dále
informoval, že pan Jan Ehrenberger se dostaví později.  Starosta navrhl určit  návrhovou komisi ve
složení: paní Ing. Marie Jedličková, Ing. Ivan Charvát a pan Mgr. Bc. Radomír Zemánek (schváleno 13
hlasů pro). Následně navrhl za ověřovatele zápisu z dnešního zasedání paní Vendulu Andrlovou a pana
Adama Janka (schváleno 13 hlasů pro). Poté zastupitelé přistoupili k hlasování o předloženém návrhu
programu dnešního zasedání.

Schválený program:
1.    Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu
2.    Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
3.    Zápisy ze zasedání kontrolního výboru
4.    Zápis ze zasedání finančního výboru
5.    Soubor rozpočtových opatření č. 1 – 3
6.    Návrh čerpání fondu VHČ na rok 2024
7.    Dva nové podněty na pořízení Změny územního plánu Slavkov u Brna
8.    Změna č. 2 regulačního plánu Koláčkovo náměstí – rozšíření
9.    Rekonstrukce RD Koláčkovo č.p. 1002 – dětské skupiny
10.    Darovací smlouva - ŘKF - márnice – změna
11.    Pravidla používání insignií města Slavkov u Brna
12.    Dotace pro projekt MAP IV rozvoje vzdělávání v ORP Slavkov u Brna
13.    Interpelace členů ZM
14.    Odpovědi na interpelace
15.    Diskuse
16.    Závěr      

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Výsledek hlasování: Přijato

2. 179/12/ZM/2024 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
průběžné plnění a trvání úkolů ze zasedání zastupitelstva města.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 180/12/ZM/2024 Zápisy ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis č. 6 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 04. 01. 2024.

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis o provedené kontrole na Základní umělecké škole Františka France Slavkov u
Brna, příspěvková organizace, která se konala dne 23. 01. 2024.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Příchod: pan Jan Ehrenberger - 17:08 hodin (do konce zasedání přítomno 14 členů  zastupitelstva
města).

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Bc. Veronika Slámová.

Mgr. Přemysl Jeřábek (předseda kontrolního výboru) okomentoval předložený zápis č. 6 ze zasedání
kontrolního výboru konaného dne 04. 01. 2024, průběh zasedání výboru, a přijatá usnesení. Následně
seznámil přítomné s průběhem kontroly, která proběhla dne 23. 01. 2024 na Základní umělecké škole
Františka France Slavkov u Brna, příspěvková organizace. Na základě jednání výboru požádal o zaslání
přehledu stížností na OSPOD, a vyzval k zamyšlení ve věci účtovaných nájmů  mezi příspěvkovými
organizacemi města.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.



Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 181/12/ZM/2024 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z 8. zasedání finančního výboru konaného dne 05. 02. 2024.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Klára Vránová.

Ing.  Ivan  Charvát  (předseda  finančního  výboru)  okomentoval  průběh  zasedání  výboru  a  přijatá
usnesení. Informoval o dohodě členů finančního výboru na termínech „výjezdních“ zasedání takto: 06.
05.  2024 od 18:00 hodin  na  zámku (výroční  zpráva ZS-A za  rok  2023 a  připravenost  na  novou
turistickou sezónu 2024) a 22. 05.2024 od 18:00 hodin na koupališti (výroční zpráva TSMS za rok
2023 a připravenost na letní sezónu 2024).

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 182/12/ZM/2024 Soubor rozpočtových opatření č. 1-3
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtové opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

3 3

36 3113 5329 582 FO - Svazková škola 6 400

36 3113 6349 583
FO  -  Svazková  škola  -
investiční 

-65 500

36 3639 5329 405 FO - DSO Politaví 2 600

71 6409 5901
OVV  -  Nespecifikované
rezervy

56 600



II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření 1 a 2.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 183/12/ZM/2024 Návrh čerpání fondu VHČ na rok 2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání z Fondu vedlejší hospodářské činnosti v roce 2024 na zpracování projektové
dokumentace  odstranění  popílkového  bunkru  na  kotelně  Zlatá  Hora  1310  ve
Slavkově u Brna a související přípravné práce až do výše 200.000 Kč.

Zprávu uvedla Bc. Veronika Slámová a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Veronika Slámová
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 184/12/ZM/2024 Dva nové podněty na pořízení Změny územního plánu Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města rozhoduje
o předložené změně územního plánu na žádost společnosti LIKO-S estate s.r.o.  na
pozemcích parc. č. 2733/2, 2735/4, 2741/1 v k. ú. Slavkov u Brna ze současného
využití plochy RS-  plocha rekreace a sportu na plochu VL- výroby a skladování.

II. Zastupitelstvo města rozhoduje
o pořízení změny územního plánu na žádost paní Miluše Kovalové na pozemek parc.
č. 2998 v k. Slavkov u Brna ze současného využití VLE-  plocha výroby a skladování -
fotovoltaika na plochu VL- výroba a skladování.



III. Zastupitelstvo města rozhoduje
o tom, že předložené podněty budou součástí Změny č. 7 územního plánu  Slavkova u
Brna  a  změna bude pořízená zkráceným postupem dle § 55a a násl.  stavebního
zákona.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Hynek Charvat, Ing. arch. Oksana Matyášová, Bc. Veronika Slámová, Bc.
Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 185/12/ZM/2024 Změna č.2 regulačního plánu Koláčkovo náměstí - rozšíření
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
v souladu s §6 odst. 5 písm. a) zákona č. 183/2006 Sb. v platném znění, předložený
podnět na změnu regulačního plánu Koláčkova náměstí na pozemcích parc. č. 642/1
a 642/2 v k. ú. Slavkov u Brna a zařadit tuto změnu do Změny č. 2 regulačního plánu.

II. Zastupitelstvo města rozhoduje
o  pořízení  Změny  č.  2  regulačního  plánu  zkráceným  postupem  dle  §72  zákona
183/2006 Sb. (stavebního zákona).

III. Zastupitelstvo města ustanovuje
nadále určeným zastupitelem během pořizování Změny  č. 2 regulačního plánu Ing.
Marii Jedličkovou.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. arch. Oksana Matyášová, Ing. Hynek Charvat.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

9. 186/12/ZM/2024 Rekonstrukce RD Koláčkovo čp. 1002 - dětské skupiny
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
realizaci projektu financovaného z Národního plánu obnovy prostřednictvím MPSV
ČR,  Komponenta  3.3:  Modernizace  služeb  zaměstnanosti  a  rozvoj  trhu  práce,
Investice  3.3.2  Zvýšení  kapacit  zařízení  péče  o  děti  dle  výzvy  č.  31_  22_045
Budování kapacit předškolního zařízení dle zákona č. 247/2014 Sb., o poskytování
služeb péče o dítě v dětské skupině a o změně souvisejících zákonů - veřejný sektor,
pod názvem "Stavební úpravy RD Koláčkovo náměstí čp. 1002 – dětské skupiny" s
celkovými  výdaji  projektu  19.600.000  Kč  se  zdroji  financování  z  dotačních
prostředků  a  vlastních  prostředků  z  rozpočtu  města  na  financování
nezpůsobilých výdajů. 

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 187/12/ZM/2024 Darovací smlouva - ŘKF - márnice - změna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města ruší
usnesení č. 111/6/ZM/2023 ve znění:
"Zastupitelstvo  města  schvaluje  darování  části  pozemku  parc.  č.  683  -  ostatní
plocha, pohřebiště v k.ú. Slavkov u Brna o výměře cca 30 m2 včetně budovy márnice
bez č.p. / č.e. nezapsané v katastru nemovitostí umístěné na této části pozemku z
vlastnictví  města  Slavkov  u  Brna  do  vlastnictví  Římskokatolické  farnosti  Slavkov
u  Brna,  se  sídlem  Malinovského  2,  684  01  Slavkov  u  Brna,  IČ:  61729710  v
rozsahu  dle  důvodové  zprávy.  Daňové  povinnosti  budou  splněny  dle  platných
právních předpisů. Náklady spojené s převodem nemovitostí hradí obdarovaný."

II. Zastupitelstvo města schvaluje
darování části pozemku parc. č.  683 - ostatní plocha, pohřebiště  v k.ú. Slavkov u



Brna o výměře cca 30 m2 včetně budovy márnice bez č.p. / č.e. nezapsané v katastru
nemovitostí umístěné na této části pozemku z vlastnictví města Slavkov u Brna do
vlastnictví Římskokatolické farnosti Slavkov u Brna, se sídlem Malinovského 2, 684
01 Slavkov u Brna, IČ: 61729710 v rozsahu dle důvodové zprávy s podmínkou zřízení
předkupního práva pro převáděné nemovitosti  v  prospěch města Slavkov u Brna.
Daňové povinnosti budou splněny dle platných právních předpisů. Náklady spojené s
převodem nemovitostí hradí obdarovaný.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 188/12/ZM/2024 Pravidla používání insignií města Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Pravidla používání insignií města Slavkov u Brna, v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 189/12/ZM/2024 Dotace pro projekt MAP IV rozvoje vzdělávání v ORP Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
přijetí  dotace k  financování  realizace projektu MAP IV rozvoje  vzdělávání  v  ORP
Slavkov u Brna popsaného v důvodové zprávě.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.



Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Richard Podborský, MBA
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. Interpelace členů ZM

Ing. Ivan Charvát - bude pracovní skupina pro dopravu ve městě? Na některém z minulých zasedání
zazněl návrh na ustanovení pracovní skupiny.

Bc. Michal Boudný - my se tím zabýváme, ale bez pracovní skupiny.

Bc. Veronika Slámová - ode mne zaznělo, že se chceme zamyslet nad dopravou na náměstí. Máme na
stole projekt před prostranstvím SCB. Bavili jsme se také o Zlaté Hoře.

Bc. Michal Boudný - ve věci náměstí jsem dnes byl v kontaktu s ředitelem dopravní police, který od
nás dostane náčrt tak, abychom se mohli o tom reálně bavit. Nejdříve se k tomu vyjádří policie, a poté
budeme realizovat projekt. Je to v souvislosti s tím, že jsme minule diskutovali, že by se provoz na
náměstí mohl zjednosměrnit. Co se týče Zlaté Hory, tak tam tomu uleví plánovaný obousměrný provoz
na ulici Pod Vinohrady. V současné době hledáme projektového inženýra, protože ten generel dopravy
z roku 2008 je již zastaralý.  

Ing. Ivan Charvát - měl jsem z minulých zastupitelstev dotaz k rychlosti u nájezdu na Němčany.

Bc. Michal Boudný - mám to připraveno v odpovědích na interpelace.

Ing. Ivan Charvát - jak je brána ta plocha od příjezdu od spořitelny ke společenskému centru, tedy až
na tu druhou rampu? Stálo tam dneska šest aut na chodníku. Jaký to má režim?

Bc. Michal Boudný - požádám městskou policii aby to prověřila.

Mgr. Vladislava Kulhánková - dotaz k nalajnování silnice u benzinky.

Bc. Michal Boudný - mám také připraveno v odpovědích na interpelace.

Mgr. Vladislava Kulhánková - návrh na zavedení úsekového měření na ul. Bučovická od řeznictví pana
Bajka až k benzince. Na kulinářské olympiádě jsme získali bronzové ocenění. Přimlouvala bych se za
to, aby rada města ocenila slečnu P░░░ S░░░░ ░░ . Myslím, že si zaslouží, abychom takto zviditelnili
její práci a úspěch.

Bc. Michal Boudný - ocenění by mohlo případně proběhnout na Dnech Slavkova.



Mgr. Přemysl Jeřábek - víme něco nového ke svazkové škole?

Ing. Marie Jedličková - víme, že v rozpočtu roku 2024 to není. Máme šanci v rozpočtu roku 2025.

Mgr. Přemysl Jeřábek - jak to vypadá s rozšířením ZŠ Tyršova?

Ing. Marie Jedličková - pracujeme na nové verzi projektové dokumentace. Předám slovo Ing. Petru
Lokajovi, který tohle připravuje.

Ing.  Petr  Lokaj  -  požádali  jsme  zpracovatele  architektonické  soutěže  o  nabídku  na  projektovou
dokumentaci na stupeň pro územní řízení tak, aby to byla zakázka malého rozsahu, a abychom mohli
podat žádost v režimu starého zákona, protože nový zákon už nezná pojem územní řízení.

Ing. Marie Jedličková - pravděpodobně na příštím zastupitelstvu bude předloženo rozpočtové opatření
na tuto část projektu.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

14. Odpovědi na interpelace

Bc. Michal Boudný - odpovědi k interpelacím z minulých zasedání:

• Co se týče křižovatky ulic Bučovická x Lidická x Husova x Tyršova. Pokud by SÚS JMK přistoupila

k  vodorovnému  dopravnímu  značení,  tak  nejdříve  na  jaře.  Dopravní  značka  "STOP"  byla
orámována žlutým reflexním prvkem.

• Dále ve věci omezení rychlosti u nájezdu na Němčany, tj. sjezd z I/50 do Slavkova, tak tam

městský  úřad  poslal  žádost,  a  současně  tam připojil  rampu na  "Cukrovar".  Vedoucí  odboru
správních činností mi slíbila, že to bude dnes urgovat, protože žádost už je měsíc na dopravním
inspektorátu v Brně.

• Ve věci nalajnování pruhů ulic Slovanská x Bučovická - tak toto je stále v přípravě, a návrh se

kreslí.   

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

15. Diskuse



Ing. Hynek Charvat - máme nové parkovací automaty. U parkoviště mezi ZŠ Komenského a kostelem
ten nový automat ukazuje zpoplatnění do 17:00 h. Je tam nesoulad mezi značkou a automatem a lidé
jsou zmateni, co platí.

Bc. Michal Boudný - platí značka. Je to stále ve stejném režimu. Městská policie nevybírá pokuty v
době kdy tam jezdí rodiče s dětmi. 

Ing. Hynek Charvát - jak je řešeno veřejné WC na náměstí?

Bc. Michal Boudný - jednáme se zámkem aby to bylo na informačním centru.

Ing. Hynek Charvat - zrušení kontejnerového místa u haly chovatelů. Kde se nyní kontejnery nachází? 

Bc. Michal Boudný - nevzniklo nové místo, ale po dohodě s Responem a oddělením životního prostředí
se rozšířili stávající místa.

Ing. Hynek Charvat - proč jsou retardéry na ulici v místech u TSMS, kde se stejně jezdí pomalu.

Bc. Michal Boudný - musí být tam, kde je rychlost 30 km/h.

Ing. Hynek Charvat - kdyby byly v polovině ulice, tak by to donutilo řidiče zpomalit.

Bc. Veronika Slámová - ve středu bude jednání k participativnímu rozpočtu.

Mgr. Přemysl Jeřábek - rád bych vás pozval na 50. sportovní ples, který bude 01. 03. 2024.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

16. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, a ukončil 12. zasedání zastupitelstva města v 17:58
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:



Vendula Andrlová
členka ZM

Adam
Janek
člen ZM

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:


